

5天4晚 桂林/阳朔 (无购物)

K1. KWL05

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/KWL 1100/1500 OD694

KWL/KUL 1600/2000 OD695

Tour Fare:

行程亮点:

- ~ 入住4砖酒店(当地5星)
- ~ 旅游保险(Covid 保险)
- ~ 漓江(含三星豪华船)
- ~ 尧山(厢式缆车上下)
- ~ 伏波山景区

美食安排 Local Meals:

1. 桂林米粉风味
2. 阳朔啤酒鱼
3. 金奖啤酒鱼
4. 宫廷芋头宴

指定自费 Compulsory: RMB 550/=

- i. 竹筏漂流+鱼鹰捕鱼
- ii. 山水间秀
- iii. 两江四湖夜景(车游)
- iv. 东西巷逍遥楼+尧山缆车上下

推荐自费 Optional:

- i. *印象刘三姐(VIP 席位) - RMB298/人
- ii.*世外桃源 - RMB180/人

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

伏波山景区



少数民族鼓楼



逍遥楼



象鼻山



D1 吉隆坡 / 桂林 1100/1500 (MOB/D) 酒店: 桂林伏波江景酒店或同级

象鼻山景区 - 是一处著名的自然风景区, 这座公园以山峰形似大象鼻子而得名, 是桂林市的标志性景点之一, 公园内还有一些文化遗迹和历史建筑, 为游客提供了丰富的文化体验.

D2 桂林 (1.5H) 阳朔 (B/L/D) 酒店: 阳朔万丽酒店或同级

体验**船游阳朔漓江精华段(三星豪华船)** - 是中国最壮观的目的地之一, 全长约 80 公里 (50 英里), 贯穿广西的中心地带, 将美丽的桂林市中心与河畔小镇阳朔连接起来

竹筏漂流+鱼鹰捉鱼 竹筏漂流可以让游客近距离感受桂林山水, 乘坐竹筏, 顺流而下, 欣赏鱼鹰捕鱼的传统技艺, 感受山水美景与人类原始劳作所带来的震撼之美.

阳朔西街 以其独特的中西结合的氛围, 多样的商业和丰富的夜生活, 吸引了众多中外游客前来体验. **体验高山流水迎宾宴+篝火晚宴**

D3 阳朔 (1.5H) 桂林 (B/L/D) 酒店: 桂林伏波江景酒店或同级

金水岩 - 为桂林最大、最有特色、也是世界闻名的地下河水晶岩洞, 它横穿三座大山, 洞内钟乳石雄奇突兀, 纵横交错, 宛若“龙宫”, 并且不经任何人工修饰, 保持最原始岩溶风貌, 然后游览 **少数民族村寨, 车游十里画廊, 远观月亮山, 榕杉湖景区 + 九曲桥 + 古南门 + 大榕树 + 黄庭坚系舟处, 夜车游两江四湖**

D4 桂林 (B/L/X) 酒店: 桂林伏波江景酒店或同级

玄幻山水间秀 - (**独家升级超级VIP席**) - 是一台应用国际一流舞台技术、以歌舞杂技综合表演艺术形式、以一个奇特的角度为观众讲述桂林山水故事的旅游舞台秀.

尧山景区 (体验全新升级厢式缆车上下)

东西巷+逍遥楼 晚餐在东西巷自由品尝当地特色小吃

D5 桂林 1600/2000 (B/L/MOB)

伏波山景 - 桂林新 5A 景区“两江四湖*象山”景区的核心游览区域, 是一座依水傍水的孤峰, 汉代时伏波将军马援南征曾经经过此地, 因而得名.

桂花公社 - 是以桂花文化打造的主题馆, 采用多平台空间设计, “文化+旅游”先河, 促进桂林山水与桂花文化的融合共促, 和谐发展, 行成桂林人文旅游新地标!

中餐后前往桂林机场, 飞往吉隆坡. 结束愉快旅程.

5D4N Guilin Yang Shuo (No Shopping) K1. KWL05

D1 KUL / Guilin 1100/1500 (MOB/D) Hotel: Guilin Fubo view or similar

Elephant Trunk Hill is a famous natural scenic area, named for its mountain peak that resembles an elephant's trunk. It is one of the iconic attractions in Guilin City. The park also features several cultural relics and historical buildings, offering visitors a rich cultural experience.

D2 Guilin (1.5H) Yangshuo (B/L/D) Hotel: Yangshuo Wanli or similar

Experience a boat tour of the essence of the **Yangshuo Li River (three-star luxury boat)**-one of the most spectacular destinations in China, with a total length of about 80 kilometers (50 miles), which runs through the heart of Guangxi, connecting the beautiful city center of Guilin with the riverside town of Yangshuo. You can also watch **bamboo rafting + osprey catching fish**, **Yangshuo West Street. Experience the mountain and flowing water welcome banquet + bonfire dinner.**

D3 Yangshuo (1.5H) Guilin (B/L/D) Hotel: Guilin Fubo View or similar

Jinshuiyan-is the largest, most distinctive, and world-famous underground river crystal cave in Guilin. It traverses three large mountains. The stalactites in the cave are majestic and abrupt, criss-crossing, like a "Dragon Palace" , and without any artificial modification, it maintains the most primitive karst style. Then visit ethnic minority villages, **car tour Shili Gallery, distant view of Moon Mountain, Rongshan Lake Scenic Area + Jiuquqiao + Ancient South Gate + Big Banyan Tree + Huang Tingjian Boat place, night car tour of two rivers and four Lakes.**

D4 Guilin (B/L/X) Hotel: Guilin fubo View or similar

The Fantasy landscape show-(**exclusive upgrade of super VIP seats**)-is a tourist stage show that uses world-class stage technology, uses a comprehensive performance art form of song, dance and acrobatics, and tells the story of Guilin's landscape from a strange perspective for the audience. **Yaoshan Scenic Area + Experience the new upgraded van cable car up and down, Dongxixiang + Xiaoyaolou**, Dinner at your own expenses, you can explore some local famous food in Dongxixiang.

D5 Guilin 1600/2000 (B/L/MOB)

Fubo Mountain View-The core tourist area of Guilin New 5A Scenic Area "Two Rivers and Four Lakes* Xiangshan" Scenic Area is a lonely peak by the water. During the Han Dynasty, General Fubo Ma Yan's Southern Expedition used to pass here, hence the name.

Osmanthus Commune-A theme pavilion built on osmanthus culture. It adopts a multi-platform space design and is a pioneer in "culture + tourism" to promote the integration and harmonious development of Guilin's landscape and osmanthus culture, and become a new landmark of Guilin's cultural tourism!

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.